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说明： 

1. 本手册基本根据出厂时的装备整理而成。 

2. 考虑到手册的通用性，本手册除包含本批车的装备外，可能还包括同系列车的可能的选用装置。 

3. 定单中的特别的装备的维修手册可能不全，今后我们会逐步补写完整。 

4. 本手册内容仅供参考，如与实物不符，请以实物为准；本司保留不经通知对资料内容修改的权

力。 

5. 本书以成书前收集到的最新资料整合汇编而成。 

6. 对于公交车，尽可能函盖空调、暖风、报站器、喊话器、投币机、电子显示屏、行车记录仪、

GPS 导行系统、倒车监视器、视听系统（含收放机）。 

7. 欢迎使用后对我们提出宝贵意见，以便改进。 

8. 维修时购买配件请以配件图册为准。 

                                               海外客户服务部 

                                                2011.05.15 

Note: 

1. This manual is edited on basis of the configuration of the vehicles.  

2. Besides the configuration of the vehicles, this manual also contains the instruction of the 

optional parts which fit the same models of vehicles.  

3. Some special equipment may not be mentioned in this manual, which can be supplied later if 

they are needed.  

4. This manual is for reference only. If it is inconsistent with the factual equipment, the factual one 

shall prevail. We reserve the right to amend the manual without notification in advance.  

5. The manual is edited according to the latest documents. 

6. Concerning city bus, it covers the air-conditioning, heaters, destination speaker, microphone, 

and fares box, electronic display, vehicle data recorder, GPS and audiovisual system(including 

radio recorder).  

7. We appreciate your suggestions of this manual.  

8. shop parts basing for catalog while service vehicle. 

  TEL：0512-62582609 

  FAX：0512-62584058 

  MAIL：higerservice@higer.com.cn   

  Address：No.288, the East Road of the Suhong Road， Suzhou Industry Park ，JiangSu 

Province，China 

  Postal code：215126 
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